
 
 
    P R O T O K Ó L  NR XL/09 
 
    z przebiegu XL Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  

z dnia 25 listopada 2009 roku  
 
 
     Obrady rozpoczęto o godz. 11-tej  

W Sesji udział wzięło 14 radnych  / lista obecności stanowi  
zał. nr 1 do protokołu /. 
W obradach  uczestniczyli równieŜ 
1.Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
2.Z-ca Burmistrza Liliana Lenarczyk śurczak  
3.Skarbnik Miasta i Gminy ElŜbieta Juskowiak  
4.Kietrownik Referatu Gospodarczego Maria Marchlewska  
5.Kierownik Referatu Obywatelskiego Mirela Godawa  
6.Radny Powiatu Śremskiego Jan Chojnacki  
7.Kierownicy jednostek organizacyjnych  
8.Sołtysi . 
9.Przedstawiciele mediów . 
Zaproszenie na Sesje stanowi zał. nr 2 do protokołu . 
 
 
  Ad.1 Otwarcie XI Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski otworzył obrady 
XL Sesji  ,powitał obecnych radnych ,Burmistrza Miasta i Gminy oraz 
przybyłych gości . 
Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy  
14 radnych  - wymagane quorum i Rada władna  jest do podejmowania 
prawomocnych uchwał . 
Następnie Przewodniczący Radu odczytał proponowany porządek 
obrad Sesji z zapytaniem czy ktoś z radnych wnosi o, poszerzenie 
porządku obrad . 
Radni do proponowanego porządku  obrad nie wnieśli Ŝadnych 
poprawek  
Natomiast o głos poprosił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka  
,który  wniósł  pod obrady  podjęcie dodatkowo uchwały  w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sremskiemu z 
przeznaczeniem na dofinansowanie likwidacji wyrobów i materiałów 
zawierających  azbest  
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  
poprosił radnych o zatwierdzenie porządku obrad Sesji poprzez 
podjęcie dodatkowej uchwały .Radni w formie głosowania zatwierdzili 
porządek obrad po poprawkach jednogłośnie 14 głosami  
 
 
 



Ad.2 Przyjęcie protokołu z obrad XXXIX Sesji Rady Miasta 
i Gminy Dolsk  

Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski zabierając głos 
stwierdził, Ŝe protokół taki został sporządzony w terminie i był do 
wglądu .w Biurze Rady  

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęła Ŝadna poprawka i 
zastrzeŜenia wobec powyŜszego Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie przyjęcie tego protokołu . 

Protokół został zatwierdzony bez zastrzeŜeń 14 głosami . 
 
Ad.3 Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej  

 
Burmistrz Miasta i Gminy  Henryk Litka odczytał inf ormację z 
działalności międzysesyjnej / informacja stanowi zal . nr 3 do 
protokołu /. 
 
 Ad.4 Podjęcie uchwał w sprawach : 
 
a/ załoŜeń do planu zaopatrzenia w ciepło ,energię elektryczna i paliwa 
gazowego dla miasta i gminy Dolsk  
ZałoŜenia do planu przedstawił przedstawił  przedstawiciel firmy 
WALTA Pan Tadeusz Waltrowski ,który wyjaśnił  obowiązkiem 
gminy jest podjęcie uchwały dot. załoŜeń  do planu zaopatrzenia w 
ciepło ,energię elektryczna  i paliwa gazowe . 
Opracowanie wykonano na podstawie umowy zawartej  pomiędzy 
Gmina Dolsk a firma WALTA  na podstawie następujących 
dokumentów i materiałów : 
Ustawy z dnia 10 kwietnia 1997 r. – prawo energetyczne, 
Studium Uwarunkowań i Kier5unków Zagospodarowania 
Przestrzennego dla Miasta i Gminy Dolsk , 
- dane  publikowane w internecie przez GUS, 
- rocznik statystyczny Województwa Wielkopolskiego 2006 r , 
Strategia Rozwoju Gminy Dolsk, 
Materiały i informacje od jednostek budŜetowych gminy , 
Materiały uzyskane od WSG SA oraz ENEA SA , 
- informacje z ościennych  gmin, 
- ankieta i wywiady przeprowadzone wśród mieszkańców gminy, 
jednostek uŜyteczności publicznej oraz wśród przedsiębiorców. 
ZałoŜenia do tego planu obejmują 
- dane podstawowe o gminie Dolsk,- 
 charakterystykę systemów zaopatrzenia w energię gminy Dolsk , 
-bilans zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczna i paliwa gazowe  
Analizę przedsięwzięć  racjonalizujących uŜytkowanie ciepła, energii 
Elektrycznej i paliw gazowych , 
- moŜliwości wykorzystania istniejących rezerw energetycznych gminy 
oraz gospodarki skojarzonej i odnawialnych zródeł energii 
\- zasoby energii odnawialnej w gminie Dolsk .- prognoza 
zapotrzebowania ciepła, paliwa gazowego i energii elektrycznej 
.Wariantowe propozycje zaopatrzenia gminy w media  energetyczne  
Do 2027 roku , 



- ocena oddziaływania na środowisko proponowanych wariantów  
zaopatrzenia gminy w energię , 
Wstępna ocena energetyczna obiektów w zarządzie gminy Dolsk –
podsumowanie  
Korzyści z przyjęcia załoŜeń do planu zaopatrzenia to 
przede wszystkim 
- wprowadzenie ładu energetycznego na terenie gminy, 
- tworzenie warunków do realizacji własnej polityki energetycznej , 
- racjonalizacja uŜytkowania paliw i energii , 
- wykorzystanie lokalnych zasobów paliw i energii w tym energii 
pochodzącej ze zródeł odnawialnych ,. 
- obowiązek  stosowania w opłatach za przyłączenie do sieci tzw. 
opłaty ryczałtowej .. 
Radny Jacek Woroch – wszystkie te zródła energii odnawialnej są 
korzystne  i jak słyszeliśmy bardzo korzystne są pompy cieplne  ale jaki 
jest koszt takiej pompy cieplnej . 
Pan .Tadeusz Waczyński  – słusznie Pan radny zauwaŜył, Ŝe  koszt jest 
duŜy i wynosi około 30 tys. zł – najdroŜsza z tego wszystkiego jest 
pompa. 
NaleŜy tu jednak stwierdzić ,ze energia  elektryczna   teŜ  moŜna być 
przysyłana w róŜnych taryfach i na pewno nikt z państw  nie słyszał o 
taryfie wikendowej / gdyŜ  Enea o tym nikogo nie informuje . 
Radni nie zgłaszali dalszych zapytań w tej sprawie . 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
poddał pod glosowanie projekt uchwały . 
Uchwała nr XL/246/09 została zatwierdzona  jednogłośnie i stanowi 
zał.. Nr 4 do protokołu . 
.  
b/zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  Dolsk  
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik  
Referatu Gospodarczego ,która wyjaśniła, Ŝe bezpośrednim celem 
stworzenia Plany Odnowy Miejscowości Dolsk jest perspektywa 
wyznaczenia kluczowych kierunków rozwoju miejscowości oraz chęć 
efektywnego pozyskania funduszy strukturalnych na rzecz 
miejscowości Dolsk i jej mieszkańców . 
Opracowanie tego planu ma słuŜyć uporządkowaniu i społecznie 
akceptowanemu rozwojowi infrastruktury  społecznej i technicznej w 
Dolsku . 
Przedkładany Plan Odnowy Miejscowości jest niezbędnym 
załącznikiem do wniosku o przyznanie pomocy finansowej w ramach  
Działania „Odnowa i rozwój „ objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007 – 2013  
Wobec powyŜszego  podjęcie uchwały jest uzasadnione  
Plan  odnowy miejscowości i jest dokumentem otwartym ,który będzie 
ewaluować  w zaleŜności od potrzeb społecznych i uwarunkowań 
finansowo – gospodarczych  
Plan odnowy miejscowości Dolsk poprzez realizacje wskazanych w 
nim przedsięwzięć przyczyni się do podniesienia standardu Ŝycia jego 
mieszkańców ,aktywizuje lokalną społeczność do działań na rzecz 



najbliŜszego otoczenia oraz wpłynie pozytywnie na zwiększenie 
aktywności całej miejscowości  
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań 
. 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
poddał projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała nr XL/247/09 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi 
zał. nr  5 do protokołu  
 
c/wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości  
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik 
Referatu Gospodarczego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe  
ustawa z dnia 29 lipca 2005 roku o przekształceniu prawa uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności ,zmieniona ustawą z 7 września 2007 
roku określa zasady przekształcenia oraz sposób ustalenia opłaty . 
W myśl przepisów ustawy właściwy organ , w tym wypadku Burmistrz 
za zgoda Rady moŜe udzielić bonifikaty od opłaty za przekształcenie 
prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności.. 
Wobec tego ,Ŝe wpłynął wniosek Państwa Hanny i Ryszarda Ciszewicz  
o dokonanie takie przekształcenia  uchwała zawiera propozycje  75 % 
bonifikaty od tej opłaty . 
Bonifikata ta została jednorazowo uchwalona  i ma zastosowanie do 
wszystkich wniosków . 
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań 
. 
Wobec tego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski poddał 
projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała nr XL/248/09 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi  
Zał. nr 6 do protokołu  
 
d/w sprawie aneksu  4 do porozumienia międzygminnego z dnia 7 
grudnia 2004 w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania 
związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt i  
ochrona przed bezdomnymi zwierzętami ,polegającego na 
rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju 
  
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska  Kierownik  
Referatu Gospodarczego ,która powiedziała, Ŝe porozumienie 
międzygminne w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania 
związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych  zwierząt  i 
ochrona przed bezdomnymi zwierzętami ,polegającego  na rozbudowie  
i eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w 
Gaju  w Gaju . 
Wolę uczestniczenia w porozumieniu międzygminnym wyraziła Gmina 
Kościan. 



Przystąpienie do porozumienia międzygminnego gminy Kościan 
spowoduje zmniejszenie udziału gmin Śrem w kosztach utrzymania  
schroniska . 
W stosunku do partycypacji w kosztach nasza gmina  ma na poziomie 
roku 2009 tj 5 % i stanowi to 11 tys. zł . w tym roku było 10 tys. zł // 
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań 
. 
Wobec tego Przewodniczący Rady  poddał projekt uchwały pod 
glosowanie . 
 Uchwała nr XL/249/09 została zatwierdzona 14 glosami i 
stanowi zał. nr 7 do protokołu  
 

e/przekazania Przedszkolu Samorządowemu w 
Wieszczyczynie nakładów inwestycyjnych . 

Projekt uchwały omówiła Pani Maria Marchlewska 
Kierownik   

Referatu Gospodarczego ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe 
w związku z przeprowadzonymi robotami budowlanymi  polegającymi 
na wykonaniu ocieplenia ścian zewnętrznych  wraz z wymiana stolarki 
okiennej ,zaistniała konieczność przekazania wykonanego zakresu 
robót o wartości 63.880,70,-zł do jednostki organizacyjnej gminy  jako 
część składową wyposaŜenia niezbędną do prawidłowej eksploatacji 
obiektu .. 

Jest to uchwała która porządkuje sprawy organizacyjne 
związane z przekazaniem majątku . 

Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań .  

Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski poddał projekt uchwały pod glosowanie . 

Uchwała nr XL/250/09 została zatwierdzona 14 glosami i  
stanowi zał. nr 8 do protokołu . 

 
f/przekazania Przedszkolu Samorządowemu Stokrotki w 

Dolsku nakładów inwestycyjnych . 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Maria Marchlewska 

Kierownik  Referatu Gospodarczego ,która stwierdziła ,Ŝe jest to  taka 
sama uchwała jaka została podjęta w stosunku do Przedszkola w 
Wieszczyczynie  

Przekazuje się Przedszkolu Samorządowemu w Dolsku nakłady  
inwestycyjne na kwotę 61.901,19,-zł  poniesione w ramach remontu 
budynku przedszkola  

Prace te obejmowały  wykonanie gipsowania i malowania 
sufitów  i ścian ,montaŜu paneli ,wymiana instalacji elektrycznej 
centralnego ogrzewania i drzwi wewnętrznych . 

Stąd konieczność podjęcia tej uchwały i przekazania tych 
nakładów inwestycyjnych do Przedszkola . 

Radni do projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań  
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew 

Kierzkowski poddał projekt uchwały pod glosowanie . 



Uchwała nr  XL/251/09 została zatwierdzona 14 głosami i  
stanowi zał. nr 9 do protokołu .  

 
g/przekazania majątku Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

w Dolsku . 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Maria Marchlewska 

Kierownik Referatu Gospodarczego która stwierdziła, Ŝe  jest to 
podobna treść uchwały jak przedstawiono poprzednio tylko dotyczy  

wybudowanego boiska wielofunkcyjnego Orlik 2012 w 
miejscowości Dolsk wraz z przynaleŜnym gruntem Miejsko – 
Gminnemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji, który w swoim statucie ma 
obowiązek zarządzania obiektami sportowymi . 

Radni do przedstawionego projektu uchwały nie wnieśli 
śadnych zapytań. . 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
poddał projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała nr XL/253/09 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi 
zał.  10 do protokołu  
 

h/ Gminnego programu profilaktyki i rozwi ązywania 
problemów alkoholowych , 

Projekt uchwały przedstawił radny Jacek Woroch – Z-ca 
Przewodniczącego Komisji ,który w uzasadnieniu powiedział, Ŝe  
realizacja ustawowo nałoŜonych na gminę zadań z zakresu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych ,przemocy oraz innych 
uzaleŜnień jest prowadzona poprzez uchwalony corocznie gminny 
program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
,Obejmuje on diagnozę środowiska lokalnego w powyŜszym zakresie 
,metody i sposoby rozwiązywania problemów społecznych jakimi są 
alkoholizm i przemoc w rodzinie . 

Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych 
zapytań . 

Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski poddał projekt uchwały pod glosowanie 

Uchwała  nr XL/254/09 została zatwierdzona 14 głosami  i 
stanowi zał. nr 11 do protokołu .  

 
i/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Śremskiemu z 

przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.” Przebudowa drogi 
powiatowej nr 4070 P od drogi wojewódzkiej 434 do miejscowości 
Wieszczyczyn  w zakresie robót dodatkowych : 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Henryk 
Litka ,który wyjaśnił Ŝe sprawa ta juz była omawiana na wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady  z udziałem Dyrektora Zarządy Dróg 
Czekała.  

Wiemy, Ŝe jest to bardzo trudna sytuacja w jakiej nas powiat 
postawił. 

Kwota jest bardzo duŜa ale musimy postawić się w roli powiatu 
gdzie tez do końca nie wiedzieli ,ze z tych dodatkowych robót  
powstanie taka kwota  



Radny Jacek  Woroch – nie uczestniczyłem w tych spotkaniach 
i wobec tego  chciałbym wiedzieć skąd powstała ta kwota która nam 
przypada do zapłaty  tj., 244 tys. zł. 

Czy powiat teŜ ma tyle dopłacić ,dlaczego te roboty o tyle 
wzrosły ,przecieŜ    przetarg był przez powiat zorganizowany ,firma 
wygrała za mniejsze pieniądze a teraz trzeba tyle dopłacić. 

Jestem temu  bardzo przeciwny . 
Powiat najpierw kaŜe wykonywać dodatkowe roboty a następnie 

nas o tym powiadamia.. 
PrzecieŜ to powinna być inna kolejność. 

 
Radny Zbigniew Kiel – popieram w pełni wypowiedz kolegi Worocha 
,dyskusje na ten temat były ale po czasie . 
Mam tu pytanie do Pana Radnego Powiatowego Pana Jana 
Chojnackiego ,czy oni tez jako rada zostali  postawieni przed faktem 
dokonanym .,dlaczego nas o tym wcześniej nie informowało a teraz 
mamy cos dać tak jakby nic się nie stało . 
Pan Jan Chojnacki - postawiono nas w podobnej sytuacji ,starosta  
Nas o tym poinformował i sytuacja podobnie wyglądała jak na tej sesji 
Nie wiem po czyjej stronie jest wina ale widzę Ŝe sytuacja  ta nie jest 
bardzo jasna . 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka – postawiono nas przed 
faktem dokonanym ,wysłuchaliśmy na wspólnym posiedzeniu Komisji 
wyjaśnień Dyrektora Czekały ,gdzie uzyskaliśmy informację na temat 
dodatkowych robót a dotyczyło to złego podłoŜa   co nie zostało 
uwzględnione e w projekcie ,dodatkowych wjazdów na posesje  oraz 
prace przy pogłębianiu stawku . 
Rady Jacek Woroch – to wszystko jest niezrozumiałe, firma wygrała 
przetarg powinna zaznajomić się zarówno z dokumentacja jak w stanem 
tej drogi w terenie ,poniewaŜ teraz to tak wynika ,ze przetarg zaniŜono 
a tak pieniądze dostaną większe . 
W tej sprawie mam zdanie negatywne . 
Burmistrz MiG  Henryk Litka  -  popieram   Pana radnego oburzenie  
jednak proszę o podjęcie tej uchwały  aŜeby sprawę polubownie  
zakończyć . 
Przewodniczący Rady  Zbigniew Kierzkowski wobec braku dalszej 
dyskusji poddał projekt uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr XL//255/09 została podjęta  następującą ilością  głosów  
- za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych  
 Od głosu wstrzymało się 3 radnych  
 Przeciw podjęciu uchwały było 3 radnych  
Uchwała nr  XL/255/09 została podjęta i stanowi zał. . nr 12 do 
protokołu . 
 
j/zmiany budŜetu  miasta i gminy na 2009 rok  
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik 
Miasta i Gminy  ,która w uzasadnieniu powiedziała ,Ŝe zmniejsza 
się dochody i wydatki o kwotę 20.575,-zł  jest to związane  z 



przesunięciami w poszczególnych działach ,mniejszym otrzymaniem 
dotacji . 
Wobec braku dyskusji  Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski poddał projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała Nr XL/256/09 została zatwierdzona 14 glosami i stanowi 
zal . nr 13 do protokołu . 
 
k/powierzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Dolsk uprawnień do 
postanowienia o wysokości cen i opłat za usługi komunalne o 
charakterze uŜyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów 
i urządzeń uŜyteczności publicznej . 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Liliana Lenarczyk Zurczak 
Sekretarz Miasta i Gminy ,która w uzasadnieniu powiedziała, Ŝe art. 4 
ust.2 ustawy o gospodarce komunalnej stanowi ,Ŝe organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego moŜe powierzyć organom 
wykonawczym tych jednostek uprawnienia w zakresie postanowienia o 
wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze  uŜyteczności 
publicznej oraz za korzystanie z obiektów uŜyteczności publicznej 
jednostek samorządu terytorialnego .Uchwała taka została podjęte w 
roku 1998 i wobec tego jest celowość podjęcia takiej uchwały w 
związku z nowelizacja przepisów . 
Uchwała ma charakter porządkowy . 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski – czy Burmistrz 
korzysta z tych uprawnień .Liliana Lenarczyk Zurczak – tak korzysta co 
roku . 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  
Projekt uchwały poddał pod glosowanie . 
Uchwała nr XL/257/09 została zatwierdzona 14 glosami i stanowi   
Zał. nr 14 do protokołu  
. 
l/regulaminu udostępnienia i korzystania z kompleksowego  boisk 
sportowych „Moje boisko – Orlik 2012 „ 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Mirela Godawa ,która wyjaśniła w 
uzasadnieniu ,Ŝe uchwalenie tego regulaminu  ma na celu zapewnienie 
porządku i bezpieczeństwa wszystkim korzystającym z nowo oddanego 
obiektu sportowego oraz określenie zasad jego udostępniania  
Radni do przedłoŜonego projektu uchwały nie wnieśli Ŝadnych zapytań. 
Wobec powyŜszego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
poddał projekt uchwały pod głosowanie . 
Uchwała nr XL/258/09 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi  
zał. nr15 do protokołu  
 
ł/udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Śremskiemu z 
przeznaczeniem na dofinansowanie  likwidacji wyrobów i materiałów 
zawierających azbest . 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta 
i Gminy ,która w uzasadnieniu  powiedziała, Ŝe  Rada Miasta i Gminy 
jako organ stanowiący gminy decyduje o udzieleniu pomocy finansowej 
w wysokości 10.000,-zł na dofinansowanie likwidacji wyrobów i 



materiałów zawierających azbest jako to zadanie z zakresu ochrony 
środowiska . 
.Równocześnie upowaŜnia się Burmistrza Miasta i Gminy do zawarcia 
porozumienia ze Starosta Śremskim w sprawie  przekazania pomocy 
finansowej . 
Radny Kiel Zbigniew – wiemy ,ze to jest nowością jednak  regulamin 
przyznawania tej pomocy musi ulec zmianie ,gdyŜ osoby tym 
zainteresowane skarŜą się Ŝe na naszym terenie jest wybrany jeden 
wykonawca i nie moŜna z nim się naleŜycie dogadać 
Wykonawca powinien dbać  o klienta   i tak to powinno być zmienione 
w regulaminie . 
Burmistrz Miasta i Gminy Dolsk  – uwaga Pan Radnego jest bardzo 
słuszna w tym roku  juŜ nic nie zmienimy  ale postaramy się to na drugi 
rok zmienić w regulaminie  
Przewodniczący Rady – ta zmiana powinna tak być zapisana aŜeby sam 
uŜytkownik mógł wybrać wykonawcę i wtedy by nie było Ŝadnych 
nieporozumień  
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski poddał projekt uchwały pod glosowanie . 
Uchwała nr XI/259/09 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi 
Zał. nr 16 do protokołu . 
 

ad. 5 Opinia Rady do wniosku w sprawie obiektów 
rekultywacyjnych  przewidzianych do wykonania w 2010 roku  
Projekt tej opinii przedstawiła Pani Maria Marchlewska Kierownik 
Referatu Gospodarczego ,która przedstawiła  obiekty  przeznaczone do 
tej rekultywacji / sa to drogi dojazdowe do pół w Małachowie ,Mełpinie 
i Dolsku / ,gdzie  jest moŜliwość otrzymania funduszy na te drogi /. 
Radni jednogłośnie   wyrazili pozytywną opinię o tych wnioskach . 
 
 Ad.6 Interpelacje i wnioski radnych . 
Radny Stanisław Porzucek  
- poruszył ponownie sprawę drogi Drzonek – Wieszczyczyn – 
ponownie  poruszył ta sprawę  z uwagi na to, Ŝe w przyszłości   przy 
realizacji takich zadań wszystkie strony powinny być wcześniej 
poinformowane4 o takich sytuacjach a szczególnie naleŜy zwracać  
uwagę na wykonanie takich projektów aŜeby nie były one wykonywane 
przy biurku  ale  równieŜ w terenie  
 
Radny Jacek Woroch – co w tej chwili wiadomo w sprawie budowy 
drogi wojewódzkiej ,kiedy to zadanie ruszy z miejsca . 
 
Burmistrz Miasta i Gminy Henryk Litka – ciągle w tej sprawie 
interweniuje w Województwie . 
Według ostatnio uzyskanej informacji w grudniu ma być wydane 
pozwolenie na tą inwestycję  
Następnie powinien byc zrobiony przetarg  i liczę ,ze na wiosnę to 
zadanie ruszy z miejsca na odcinku Gostyń – Srem . 
Chcę w tej sprawie zorganizować spotkanie z władzami województwa  



przejechać się wspólnie ta droga moŜe wtedy ocenia lepiej jaki jest stan 
techniczny tej drogi . 
W tej chwili wszyscy widza, Ŝe to jest kres wytrzymałości tej drogi . 
 Radny Zbigniew Kiel – chodzą takie słuchy, Ŝe ze ulica Śremskie 
Przedmieście  nie będzie miała połączenia zrobionego na nowo z ta 
droga ,czy to jest prawda  
Burmistrz Miasta i Gminy  - nie wiem .skąd chodzą  takie wieści 
,przecieŜ to  jest nieprawda ,ulica ta będzie dokończona w tej sposób, Ŝe 
będzie miała na nowo zrobione połączenie z droga wojewódzka . 
Będzie zrobiona w całości .  
 
  Ad.7 Wolne glosy i wnioski . 
W tym punkcie obrad nie zabrano głosu  
 
  Ad.8 Zakończenie obrad Sesji  
 
Wobec wyczerpania się porządku obrad Sesji Przewodniczący Rady  
Zbigniew Kierzkowski podziękował wszystkim za udział i zakończył 
obrady XL Sesji Rady Miasta  i Gminy . 
 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady  
 
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


